

**A. 葛量洪視覺藝術獎 2021/2022 提名表格 (由提名人填寫)**  
**A. Grantham Visual Arts Awards 2021/2022 Nomination Form**  
**(To be filled in by the nominator)**

**第一部分 Part 1 : 提名人資料 Details of Nominator**

姓名 Name	(中文)		
	(English)		
任教學校 School	(中文)		
	(English)		
職位 Position		任教科目 (如適用) Subject (if applicable)	
學校地址 School Address	(中文)		
	(English)		
聯絡電話 Contact Number	辦公室電話號碼 Office Telephone Number	手提電話號碼 Mobile Number	
電郵地址 E-mail Address			
通訊地址 Correspondence Address	(中文)		
	(English)		

**第二部分 Part 2 : 參選學生資料 Details of Nominee**

提名組別 Nomination Group	初中組 (中一至中三) Junior Group (Form 1-3) * 高中組 (中四至中六) Senior Group (Form 4-6) *
姓名 Name	(中文)
	(English)
班別 Class	

\*請刪去不適用者。 Please delete as appropriate.

**第三部分 Part 3：提名原因 Reasons for Nomination**

請釋述提名參選學生的原因。(500字以內)(如空間不足，可另備紙張補充。)

**Please state the reasons for nominating the candidate. (in 500 words) (Use additional papers if required)**

**第四部分 Part 4：提名人聲明 Declaration**

1.  本人確認沒有提名多於兩位同組別、同校的學生。  
I hereby confirm that I did not nominate more than two candidates in one nomination group from the same school.
2.  本人確認這位提名學生從未在本級別獲得本獎學金。  
I hereby confirm that the nominee has never received this award for the same group.
3.  本人謹此聲明，就本人所知，此提名表格的資料真確無訛。本人同意遵守一切有關的評審規則，並在評審團的要求下，協助提供額外資料。  
I attest that, to the best of my knowledge, all the facts in this nomination form are true and correct. I agree to abide by the selection rules and regulations and I am prepared to provide further information requested by the judging panel.

學校印章

提名人簽署

School Stamp

Signature of nominator

---

日期

Date

---